

## GPC Quality/GPC 特質

### I. Our Mission is Great Commission.我們的使命, 就是-- 大使命

【太 Matt 28:18~20】

唯一的動詞: Make Disciples/使人做門徒. 對象是 \_\_\_\_\_.

The only verb: Make Disciples. Our targets are \_\_\_\_\_.

方法/Method: \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

### II. Church Ministry/教會的事奉

會友做 ministry 而不是做 administration.

Members do ministry instead of administration.

Illustration from the Bible:

【太 Matt 27:45~47】

→我們是要往前看(神國度的進展), 往外看(萬民), 而不是往後看(懷念過往), 往內看(保存文化).

We want to look forward (the progress of the kingdom of God) and look out (all nations) rather than look back (remember the past) and look in (preservation of the culture).

### III. 教會的外展—去 / Church Outreach—Going

我們要離開我們的舒適圈. 這是“去”的重要的精神.

We have to get out of our comfort zone. This is the important spirit of "going".

\*西班牙教會/Spanish church \*教會的幸福小組/ Happiness Group

\*社區中心 community Center—媽媽班、英文班、中文學校、社區廣場

\*以後有 After School、Christian School

\*我們還讓社區團體來使用我們的教會, 譬如:

We also welcome community groups to use our church, such as:

L A Formosan Master Chorale 洛杉磯福爾摩沙聖樂團、 Ukulele 樂團

橙縣角聲活動 Orange County Herald Center event.

\*ADVENT Taiwan 做了 17 年

\*監獄佈道做了 13 年 /Prison preaching for 13 years

\*我們在外地植堂./ Church Planting

### IV. 教會的傳福音—奉父子聖靈的名施洗

Evangelism —Baptism in the Name of the Father, Son and Holy Spirit

150 位以上的人受洗/ More than 150 people were baptized.

### V. 教會的教導—凡聖經所教導的都是教導的內容.

Teaching —everything the Bible teaches is the content of the teaching.

我們有裝備學校/ Christian equipment school

我們有神學院/Bread of Life Theological Seminary

### VI. Spiritual Food is fed to our members./教會屬靈的餵養

【約 John 4:31~38】

屬靈的糧食是藉著做主工而吃到的. (知道神的旨意, 然後行出來).

Spiritual food is fed by doing the Lord's work. (Knowing God's will, then doing it)

### VII. Church is the place for building up not for tearing down.

教會是讓罪人成為聖徒的地方. 不是尋找聖徒, 讓他們在教會被定罪的地方.

GPC 是一個正面鼓勵人的教會, 讓罪人可以成為門徒.

GPC is a positive encouraging church where sinners can become disciples.

GPC 不是一個尋找負面消息, 要定罪人的教會.

GPC is not a church looking for negative among the saints to condemn them.

### Reflections

1. Do you agree with the vision of GPC? How would you participate in the ministry? 你同意 GPC 的異象嗎? 你要如何參與教會的服事?

2. Do you have any wonderful ministry ideas that you would like to share with the ministerial team (EPT, staff, cell group leaders)? 你有甚麼樣好的意見願意和服事團隊分享(EPT, 員工, 小組領袖)的?

## GPC Quality/GPC 特質

### I. Our Mission is Great Commission.我們的使命, 就是-- 大使命

【太 Matt 28:18~20】

唯一的動詞: Make Disciples/使人做門徒. 對象是 \_\_\_\_\_.

The only verb: Make Disciples. Our targets are \_\_\_\_\_.

方法/Method: \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

### II. Church Ministry/教會的事奉

會友做 ministry 而不是做 administration.

Members do ministry instead of administration.

Illustration from the Bible:

【太 Matt 27:45~47】

→我們是要往前看(神國度的進展), 往外看(萬民), 而不是往後看(懷念過往), 往內看(保存文化).

We want to look forward (the progress of the kingdom of God) and look out (all nations) rather than look back (remember the past) and look in (preservation of the culture).

### III. 教會的外展—去 / Church Outreach—Going

我們要離開我們的舒適圈. 這是“去”的重要的精神.

We have to get out of our comfort zone. This is the important spirit of "going".

\*西班牙教會/Spanish church \*教會的幸福小組/ Happiness Group

\*社區中心 community Center—媽媽班、英文班、中文學校、社區廣場

\*以後有 After School、Christian School

\*我們還讓社區團體來使用我們的教會, 譬如:

We also welcome community groups to use our church, such as:

L A Formosan Master Chorale 洛杉磯福爾摩沙聖樂團、Ukulele 樂團

橙縣角聲活動 Orange County Herald Center event.

\*ADVENT Taiwan 做了 17 年

\*監獄佈道做了 13 年 /Prison preaching for 13 years

\*我們在外地植堂./ Church Planting

### IV. 教會的傳福音—奉父子聖靈的名施洗

Evangelism —Baptism in the Name of the Father, Son and Holy Spirit

150 位以上的人受洗/ More than 150 people were baptized.

### V. 教會的教導—凡聖經所教導的都是教導的內容.

Teaching —everything the Bible teaches is the content of the teaching.

我們有裝備學校/ Christian equipment school

我們有神學院/Bread of Life Theological Seminary

### VI. Spiritual Food is fed to our members./教會屬靈的餵養

【約 John 4:31~38】

屬靈的糧食是藉著做主工而吃到的. (知道神的旨意, 然後行出來).

Spiritual food is fed by doing the Lord's work. (Knowing God's will, then doing it)

### VII. Church is the place for building up not for tearing down.

教會是讓罪人成為聖徒的地方. 不是尋找聖徒, 讓他們在教會被定罪的地方.

GPC 是一個正面鼓勵人的教會, 讓罪人可以成為門徒.

GPC is a positive encouraging church where sinners can become disciples.

GPC 不是一個尋找負面消息, 要定罪人的教會.

GPC is not a church looking for negative among the saints to condemn them.

### Reflections

1. Do you agree with the vision of GPC? How would you participate in the ministry? 你同意 GPC 的異象嗎? 你要如何參與教會的服事?

2. Do you have any wonderful ministry ideas that you would like to share with the ministerial team (EPT, staff, cell group leaders)? 你有甚麼樣好的意見願意和服事團隊分享(EPT, 員工, 小組領袖)的?